
Van:
Verzonden: donderdag 25 augustus 2022 17:15 
Aan: Griffier 

Onderwerp: Asielboot 

Geachte dames en heren, 

Kortheidshalve verwijs ik u graag naar de bijlage bij deze mail. 
Wij verzoeken u kennis te nemen van onze bezwaren en hier in uw afwegingen rekening mee te 
houden. 

Met vriendelijke groet, 

Z.241464/D.1389884

mailto:gjavisser@icloud.com
TROUWM
geanonimiseerd



De	Gemeenteraad	van	Huizen	

Huizen,	25-08-2022	

Geachte	dames	en	heren,	

Een	aantal		weken	geleden	ontvingen	wij	uw	schrijven	waarin	u	ons	op	de	hoogte	
bracht	van	uw	voornemen	opnieuw	een	Asielboot	in	de	Haven	van	Huizen	te	willen	
plaatsen.	Daarbij	ontvingen	we	ook	een	uitnodiging	voor	een	inloopavond.	Deze	
hebben	we	bezocht.	

Helaas	was	de	opkomst	hier	laag	en	werd	door	diverse	buren	opgemerkt	dat	een	
dergelijke	avond	op	zo	een	korte	termijn	en	in	de	vakantie	periode	niet	handig	is	en	
het	proces	niet	te	goede	komt.	

Daarnaast	waren	er	deze	avond	vooral	veel	kritische	geluiden.	De	vorige	periode	is	
naar	omstandigheden	aardig	goed	verlopen,	echter	dat	wil	niet	zeggen	dat	er	
helemaal	geen	overlast	is	geweest.	Daarnaast	is	het	ook	geen	enkele	garantie	dat	een	
nieuwe	termijn	ook	slechts	voor	beperkte	overlast	zal	zorgen.	

Zoals	deze	avond	al	aangegeven	hebben	we	als	wijk	in	de	afgelopen	winter	periode	
wel	degelijk	enige	overlast	ondervonden.	Er	was	het	verhaal	van	een	buurman	die	
vrouw	en	kinderen	zoveel	mogelijk	binnen	hield	omdat	ze	zich	niet	veilig	voelden.	
Mensen	die	het	bos	meden	omdat	hier	regelmatig	grote	groepen	asiel	zoekers	
rondhingen.	Ook	in	het	speeltuintje	bij	het	Nautisch	kwartier	was	regelmatig	
overlast	door	rond	hangende	en	beeld	bellende	mannen	van	de	asielboot.	

Buiten	de	overlast	voor	kinderen	die	daardoor	niet	durfden	te	spelen	is	dit	uiteraard	
ook	niet	bevorderlijk	voor	de	hoogwaardige	horeca	die	hier	is	gevestigd.	Als	je	een	
weekje	weg	hebt	geboekt	bij	het	paradepaardje	van	Fletcher	en	je	krijgt	
rondhangende	asielzoekers	rond	je	hotel	dan	kan	ik	me	voorstellen	dat	dat	geen	
reclame	is.	

Dat	er	afgelopen	winter	door	diverse	instanties	en	het	COA	goed	werk	is	geleverd	is	
zeker	geen	garantie.	Zoals	u	weet	heeft	het	COA	met	enorme	personeelstekorten	te	
maken	en	is	ook	het	vinden	van	vrijwilligers	voor	diverse	organisaties	een	groot	
probleem.	Het	is	daarmee	allerminst	vanzelfsprekend	dat	alle	hulp	die	afgelopen	
winter	is	ondervonden	ook	nu	weer	bereid	zal	zijn	medewerking	te	verlenen.	

Dat	de	landelijke	overheid	ook	op	dit	dossier	ernstig	tekortschiet	is	een	
understatement.	De	vraag	is	of	de	gemeente	Huizen	dan	hierin	mee	moet	gaan.	Wat	
ons	betreft	is	het	antwoord	als	het	om	deze	specifieke	locatie	gaat:	nee!	De	locatie	is	
mede	door	de	hoogwaardige	horeca	totaal	ongeschikt.	Sterker	nog,	als	je	de	horeca	



de	nek	om	wilt	draaien	dan	moet	je	voor	deze	locatie	kiezen.	Daarnaast	heeft	de	wijk	
al	langdurig	meer	dan	genoeg	overlast	wegens	de	bouw	van	nieuwe	huizen	en	is	het	
evenementen	terrein	om	de	hoek.		
	
Ons	dringende	verzoek	is	daarom	deze	wijk	en	horeca	niet	opnieuw	verder	te	
belasten	maar	uit	te	kijken	naar	andere	opvang	mogelijkheden	die	voor	minder	
potentiele	overlast	zullen	zorgen.	
	
	
Wij	zien	uw	reactie	met	belangstelling	tegemoet.	
	
Met	vriendelijke	groet,	
	

TROUWM
geanonimiseerd


	Van: Gertjan Visser <gjavisser@icloud.com>

